

PRAYERS

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

INTRODUCTION OF GOVERNMENT BILLS

On motion of Mrs. Martin (Lincoln) for Mr. Corbeil, seconded by Mr. Weiner, pursuant to Standing Order 68(2), Bill C-5, An Act to amend the Aeronautics Act and to amend An Act to amend the Aeronautics Act, was introduced and, pursuant to Standing Order 69(1), was read the first time, ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

INTRODUCTION OF PRIVATE MEMBERS' BILLS

On motion of Mr. Milliken, seconded by Mr. MacDonald (Dartmouth), pursuant to Standing Order 68(2), Bill C-205, An Act to amend the Financial Administration Act (session of Parliament), was introduced and, pursuant to Standing Order 69(1), was read the first time, ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified correct by the Clerk of Petitions were presented as follows:

- by Mr. MacDonald (Dartmouth), one concerning radio license fees (343-0028);
- by Mr. LeBlanc (Cape Breton Highlands—Canso), one concerning the fishing industry (343-0029);
- by Mr. Jordan, one concerning the National Gallery of Canada (343-0030);
- by Mr. Milliken, one concerning the Canadian flag (343-0031);
- by Mr. Comuzzi, one concerning the 125th anniversary of the birth of Marie Sklodowska Curie (343-0032);
- by Mr. Marchi, one concerning the 125th anniversary of the birth of Marie Sklodowska Curie (343-0033);
- by Mr. Prud'homme, one concerning radio license fees (343-0034).

PRIÈRE

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE PROJETS DE LOI ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Sur motion de M^{me} Martin (Lincoln), au nom de M. Corbeil, appuyée par M. Weiner, conformément à l'article 68(2) du Règlement, le projet de loi C-5, Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique et la Loi modifiant la Loi sur l'aéronautique, est déposé et, conformément à l'article 69(1) du Règlement, est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

DÉPÔT DE PROJETS DE LOI ÉMANANT DES DÉPUTÉS

Sur motion de M. Milliken, appuyé par M. MacDonald (Dartmouth), conformément à l'article 68(2) du Règlement, le projet de loi C-205, Loi modifiant la Loi sur la gestion des finances publiques (session du Parlement), est déposé et, conformément à l'article 69(1) du Règlement, est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, des pétitions certifiées correctes par le greffier des pétitions sont présentées:

- par M. MacDonald (Dartmouth), une au sujet des frais exigés pour le permis d'utilisation de radios (343-0028);
- par M. LeBlanc (Cap-Breton Highlands—Canso), une au sujet de l'industrie de la pêche (343-0029);
- par M. Jordan, une au sujet du Musée des beaux-arts du Canada (343-0030);
- par M. Milliken, une au sujet du drapeau canadien (343-0031);
- par M. Comuzzi, une au sujet du 125^e anniversaire de naissance de Marie Sklodowska Curie (343-0032);
- par M. Marchi, une au sujet du 125^e anniversaire de naissance de Marie Sklodowska Curie (343-0033);
- par M. Prud'homme, une au sujet des frais exigés pour le permis d'utilisation de radios (343-0034).